

MACAU WINE AND DINE EVENTS TERMS AND CONDITIONS

These terms and conditions apply to the Macau Wine & Dine Events (from now on “events” or “event”) organized by DOC DMC Macau Ltd (from now on the “organizer”).

Tickets

Online – Until the event day, ticket’s purchase is available through Eventbrite.com for Visa and Mastercard credit cards.

Onsite – On the event day from 30 minutes before each event starts, tickets are sold at the door of the event venue.

Tokens

Event tickets include tokens that can only be used at Macau Wine & Dine Events in exchange for wine glasses, wine bottles, beers, and non-alcoholic drinks. Tokens cannot be exchanged by food or any other product or services.

Tokens are non-refundable and cannot be redeemed for cash.

Tokens can be used in future events but have a validity of 12 months.

The organizer reserves the right to refuse redemption of tokens and request alternative forms of payment if tokens are fraudulent.

Special offers and benefits

Special offers and benefits from sponsors and co-organizers are specific for each event and cannot be accumulated.

Offers and benefits are defined in the terms and conditions of sponsors and co-organizers.

Cancelation

Online tickets – Until the event day, cancelations can be done in Eventbrite.com, and ticket price is refunded to the same credit card used to purchase tickets. On or after the event day, cancellations for online purchases are non-refundable.

About terms and conditions

The event organizer reserves the right to amend these Terms and Conditions at any time. The most updated terms and conditions are available at www.winedine-macau.com

These Terms and Conditions are available in Chinese and English. In case of any discrepancy or inconsistency between the different versions, the English version shall prevail.

澳門葡萄酒美食節

活動條款及細則

以下條款及細則適用於由DOC DMC Macau Ltd 澳門及香港專業會議顧問有限公司（從現在起下文為“組織者”）組織的澳門葡萄酒美食節活動（從現在起下文為“活動”）。

門票

在線購買 – 在活動當日前，可以通過Eventbrite.com使用Visa和Mastercard信用卡購買門票。

現場購買 – 在活動當日活動開始前30分鐘，門票在活動場地入場處出售。

葡萄酒代幣

活動門票包括只能在澳門葡萄酒美食節使用的葡萄酒代幣，以換取杯裝葡萄酒，瓶裝葡萄酒，啤酒和非酒精飲品。葡萄酒代幣不能用於換取食物或任何其他產品或服務。

葡萄酒代幣不可退款，不能兌換現金。

葡萄酒代幣可於以後的活動中使用，但有效期為6個月。如果葡萄酒代幣具欺詐性或通過不正當方式獲得，組織者保留拒絕葡萄酒代幣並要求通過其他方式付款的權利。

特定優惠守則

贊助商和協辦機構的特殊優惠為針對個別事件，限在特定活動中使用，不能累積優惠或延期使用。

優惠及利益在贊助商和協辦機構的條款及細則中定義。

取消預訂

線上門票 – 在活動當日之前，可以在Eventbrite.com上取消預訂，並將款項退還給用於購買門票的同一張信用卡。在活動當日或之後，取消線上門票不可獲得退款。

關於條款及細則

活動組織者保留隨時修改條款及細則的權利。最新的條款及細則可見 www.winedine-macau.com

條款及細則含中文和英文版本。如果不同版本之間存在差異或不一致，則以英文版本為準。